
Forældrerådsmøde KKFO d. 5. maj 2021 
Tilstede: Kristine, Rebecca, Anja, Christina, Michael, Helle 
 
 
 

1. Orientering KKFO og forældre – personale 
a. Vi er pressede fordi restriktionerne fortsat betyder vi skal være opdelt i 

klasserne. Vi håber selvfølgelig at der bliver åbnet op, men vi tror det ikke og 
har en forventning om at de fortsætter frem til sommerferien.  

b. Vi oplever børn der har det svært og kan se at der er kommet langt flere 
konflikter end vi er vant til på KKFO’en.  

c. Vi får ikke tilført ekstra ressourcer som det er lige nu. 
d. Personalet er også presset. Vi er meget opmærksomme på trivslen. Det 

betyder også, at der kommer nogle enkelte rokeringerne – for at passe bedst 
muligt på både børn og personale. 

i. Vi bruger bla. P-møder på at tale personaletrivsel. Vi vil meget gerne 
give alle mulighed for at tale ud om hvad der udfordrer og sikre os at 
alle bliver hørt. 

ii. Vi holder Social Hygge for KKFO-personalet 4. juni for at sikre os der 
også bliver mulighed for bare at hygge sig sammen. 

e. Tilbagemelding: Det har været rigtig rart at der er kommet lister ud med 
hvilke voksne der er i hvilke klasser. 

i. Vi har fokus på at styrke vores kommunikation og forsøger at være 
konkrete og tydelige. Vi er altid glade for at få feedback. 

f. Tilbagemelding: Rigtig positivt med Meebook orientering omkring indhold i 
SKS og KKFO. 

2.  
a. Der kommer en fra kommunen i morgen og vurderer om den legeplads 

(som vi har fået lov at overføre pengene til) kan blive opsat. 
3.  

 
a. Der kommer ikke koloni i uge 26. Vi har udskudt beslutningen fordi vi hele 

tiden har håbet vi kunne komme afsted, men de udmeldinger der kommer 
tyder ikke på at det kommer til at gå op. Derudover er personalet allerede 
presset og det er svært at skulle trække yderligere på dem. 

4.  
a. Jacob er kommet på Skuespiller Skole i Odense og slutter slut juni. Daniel 

skal læse til Fysioterapeut og stopper slut juni. Der er endnu en der afventer 
svar på optagelse. 

i. Vi har allerede slået stillingerne op og ansat Katrine som er i 1B. 
ii. Der er ligeledes slået en pædagogstilling op, som Marie der er ansat i 

tidsbegrænset stilling, har søgt. 
b. Tilbagemelding. På 1. årgang opleves det at børnene er meget glade for at 

være her og fortsat ikke vil hentes for tidligt. Selvom 3. klasserne ikke har 
optimale forhold, er de meget glade for de dage der holdes aftenåbent. 

5.  
a. Der er behov for klargøring ifht til besked omkring 28/5. Giver det mening at 

man kan hente tidligere? Selvom det ikke er kl 12? – Michael følger op med 
Christina (Skoleleder) 



b. Behov for tilbagemelding omkring sommerferien. Bliver der ”sam-passet” 
med Gerbrandskolen?  

i. Vi forventer at det bliver her som sidste år, men vi skriver ud med en 
klar melding. 

c. Tilbagemelding: Det kan være en god ide at skrive ud til forældrene, at 
børnene ”bare” gerne vil lege på KKFO’en, så der behøver ikke være et stort 
udvalg.  

i. Erfaringen fra sidste sommer med ture, var at den form var 
uhensigtsmæssig, fordi det var forældrene og ikke børnene der 
valgte. I år går vi det anderledes. 

6. Opstart forårsbørn 
a. Mandag startede der knap 80 nye forårsbørn og vores oplevelse er, at langt 

de fleste havde en rigtig god dag. Der er mange søskende, så vi har oplevet at 
børnene kommer lidt tidligere end vi har forventet, derfor vil vi om ca. 14 
dage tilpasse, hvis der er behov for flere hænder om morgenen. 

i. Tilbagemelding: Det har været lidt uklart omkring tidspunkter man 
kan aflevere om morgenen. 

 
7. Pædagogisk tilsyn d. 3. juni kl. 13-15 Helle vil gerne deltage til faglig dialog d.18. juni 

kl. 9.30-13 
a. Pædagogisk konsulent Mathilde kommer og observerer ud fra 

Pejlemærkerne. 
b. Vi kan mærke at vores pædagogiske værdisæt er lidt under pres, fordi 

rammerne har været så anderledes så længe. 
 

8. Feedback på pædagogisk værdisæt/ se hjemmeside 
a. Vi har opdelt værdisættet, så der er en version målrettet forældre og en 

version målrettet personale. 
b. Vi vil meget gerne have feedback på om den information vi har på vores 

hjemmeside, giver et godt billede af hvad vi som KKFO kan tilbyde. Er der 
noget der mangler eller noget der er uklart. 

c. Indspark: Forslag til at vi gør det tydeligt, hvad der er ændret grundet 
Covid19-restriktioner. 

d. Vi vil også meget gerne have feedback på vores pædagogiske værdisæt til 
forældre. Alt fra kommafejl til dårlige formuleringer. 

e. Spørgsmål til håndtering af trivselsudfordringer og om der er tilført ekstra 
støtte. Der er ikke tilført ekstra støtte/midler, men vi har stort fokus på 
trivslen og vores Flyverteam, holder fortsat ugentlige møder, hvor vi holder 
ekstra fokus på de børn der har behov for ekstra opmærksomhed. 

i. Efterspørgsel på bedre anvendelse af kontaktforældrene i de 
forskellige klasser. Der arbejdes på en ”funktionsbeskrivelse” i 
Skolebestyrelsen. 

ii. Michael har valgt formen på KKFO’ens Forældreråd, hvor alle kan 
deltage og kun melder sig for et år - fordi erfaringen er, at der ofte er 
mange der falder fra. 

f. Ønske om fokus på hvordan vi håndterer ligestilling. 
9. Økonomi  

a. Vi bruger flere penge pga. ekstra ressourcer, men det ser godt ud lige nu. 
10. Trivselsundersøgelse 



a. Der har kun været 14 medarbejder der kunne svare, fordi der var krav om 3 
måneders ansættelse for at kunne svare. 

b. Generelt ligger KKFO’en højt ved sammenligning med Sundbyøster Skole og 
almene skoler generelt. 

c. Vi arbejder med Trivselsundersøgelsen over flere gange på de kommende 
P-møder. 

 
 

 


